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RG.0002.36.2017 

 

P r o t o k ó ł   nr   XXXVI/2017  

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu 20 grudnia 2017 r. 

 

  W sesji udział wzięło 15 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 23 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16:00. 

- 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

Ad. 2. 

   Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

Ad. 3. 

   Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
autopoprawek do następujących projektów uchwał:  

 w sprawie ustanowienia honorowego tytułu „Ambasador Zbrosławic” za zasługi dla gminy 
Zbrosławice – VI, 

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2027 
– VII, 

 w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2018 – VIII,  

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017–2027 – 
IX, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 – X, 

oraz projektów uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie zasad 
prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego – XII, 
 

 w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków, zatwierdzonych dla Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o.o. – XIII,  
 

 w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi dotyczącej 
uchwały Nr XXXIV/559/06 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 05 lipca 2006r. w sprawie regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zbrosławice – XIV, 

 

Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały: 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice na rok 2018 - XV. 
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  Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (15 „za”). 

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższe wnioski:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8. Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2018 – I, 

b) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Zbrosławice – II, 

c) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy 

finansowej na dofinansowanie zadania bieżącego – migracja danych ewidencji gruntów i 

budynków pomiędzy funkcjonującym a nowym systemem – III, 

d) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości Szałsza – 

IV, 

e) regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Zbrosławice za wybitne osiągnięcia artystyczne i 

sportowe dla mieszkańców Gminy Zbrosławice – V, 

f) ustanowienia honorowego tytułu „Ambasador Zbrosławic” za zasługi dla gminy Zbrosławice 

(AUTOPOPRAWKA) – VI, 

g) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2027 

(AUTOPOPRAWKA) – VII,  

h) budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2018 (AUTOPOPRAWKA) – VIII, 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017–2027 

(AUTOPOPRAWKA) – IX, 

j) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (AUTOPOPRAWKA) – X, 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Zbrosławice – XI, 

l) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie zasad 

prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego – XII, 

m) ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 

zatwierdzonych dla Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o.o. – XIII,  
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n) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi dotyczącej uchwały                 

Nr XXXIV/559/06 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 05 lipca 2006r. w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zbrosławice – XIV, 

o) zatwierdzenia planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zbrosławice na 

rok 2018 – XV. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Realizacja postulatów, wniosków i interpelacji radnych. 

13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

14. Zamknięcie sesji. 

  Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 „za”).    

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła 
jedno posiedzenia. 14 grudnia 2017 roku komisja zajmowała się tematami:  

- podsumowanie pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 rok,  

- rozpatrywanie skarg i zażaleń na całoroczną działalność organów Gminy, 

- przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

Sprawozdanie z pracy komisji za rok 2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 Pani Józefa Boron przedstawiła sprawozdanie z prac komisji za rok 2017 oraz plan pracy na 
rok 2018. Sprawozdanie z pracy komisji za rok 2017 stanowi załącznik nr 5, natomiast plan 
pracy na 2018 rok stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, które odbyło się 11 grudnia 
2017 roku. W tym czasie komisja zajmowała się podsumowaniem pracy za 2017 rok oraz  
opracowaniem planu  pracy  na  rok następny. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu, natomiast plan pracy załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 Pani Karina Respondek przedstawiła podsumowanie pracy komisji za 2017 rok oraz plan 
pracy na 2018 rok. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik  nr  9  do  niniejszego  
protokołu,  natomiast plan pracy załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

Ad. 7. 

 Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

Ad. 8. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 30 listopada 2017 r. do 20 grudnia  
2017 r. – stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt poinformował, iż :     

 uczestniczył w walnym zgromadzeniu LGD Leśna Kraina, 
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 odbyło się spotkanie z MZKP dot. działań związanych z przejściem do Górnośląsko – 
Zagłębiowskiej Metropolii, 

 odbył się ostatnie spotkanie z cyklu „Wielobój Sołectw” – siatkówka, 

 brał udział w Barbórce w Ziemięcicach,  

 uczestniczył w przekazaniu dla szkoły kombajnu przez Ministerstwo, które miało miejsce w 
Centrum Kształcenia Rolniczego w Nakle Śląskim,   

 podpisał dwa akty notarialne, 

 odbyło się zgromadzenie Ogólnośląskiego Związku Gmin i Powiatów, 

 spotkał się z Prezesem GPW. Spotkanie miało na celu ewentualne omówienie współdziałania 
zarówno w finansowaniu sieci wodociągowych jak i partycypacji kosztów, 

 odbyło się JARMARKOWO, 

 W-ce Wójt brała udział w posiedzeniu Zarządu LGD Leśna Kraina Górnego Śląska, 

 odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy, dzięki której Gmina będzie mogła powiadamiać 
mieszkańców poprzez sms-a o zebraniach sołeckich i innych wydarzeniach, 

 odbyły się wieczornice adwentowe – w szkole w Przezchlebiu i w szkole w Kopienicy, 

 odbyło się spotkanie przedświąteczne z emerytami Urzędu Gminy Zbrosławice, księżmi, 
Mniejszością Niemiecką w Wieszowie, dziećmi z świetlic opiekuńczo – wychowawczych oraz 
uczestnikami w ramach Klubu Seniora, 

 uczestniczył w 15-leciu Stowarzyszenia TO TU, które zajmuje się leczeniem uzależnień, 

 odbyło się spotkanie dot. pozyskania środków na inwestycje wodociągowe dla Spółki GZK. Ofertę 
złożyła firma DEKADA, 

 odbyło się zgromadzenie Zakładu Eksploatacji Hałdy Przezchlebie, zgromadzenie dotyczyło 
przetargu na dalszy etap działalności, 

 odbyła się Wigilia z najuboższymi mieszkańcami Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

 odbyły się Jasełka w Miedarach, 

 odbyło się przekazanie samochodu dla Policji, 

 odbyło się zgromadzenie Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii – został uchwalony budżet na 
2018 rok, 

 brał udział w opłatku organizowanym przez Starostwo Powiatowe w Tarnowskich Górach. 

Ad. 9. 

Sołtys, Pan Ireneusz Robakowski poinformował iż, mieszkańcy Wieszowy bardzo skarżą się na złą 
jakość powietrza. Brak jest dofinansowania z Urzędu Gminy na wymianę kotłów. Zawnioskował, aby 
Rada Gminy i Gmina zajęła się problemem.  

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels odpowiedział, iż w budżecie Gminy na 2018 rok jest 
przewidziane 25.000,00 zł na wstępny program wymiany pieców w naszej gminie.  

Sołtys, Pani Karina Respondek poprosiła obecną Radną Powiatową, Panią Krystynę Trzęsiok jak i 
Pana Wójta, aby wpłynęli na Starostwo Powiatowe szczególnie na remont dróg. Wykonuje telefony do 
Starostwa o drobne naprawy dziur w chodnikach, przycinki drzew na drodze powiatowej i ciągle 
otrzymuje odpowiedź, że nie ma środków  w budżecie. Projekt budowy chodnika został wykonany w 
2000 roku i do dzisiaj zostało wykonane jedynie 300 metrów. 3 lata temu zostało obiecane, że co roku 
będzie wykonywane 100 metrów chodnika, aby dojechać do Domu Seniora w Zbrosławicach.   

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok powiedziała, iż zdają sobie Państwo sprawę, że 
Powiat Tarnogórski to nie tylko Gmina Zbrosławice. Mnie również zależy na tym, aby jak 
najwięcej dróg powiatowych w naszej gminie zostało naprawionych. Na ostatniej sesji Powiatu 
Tarnogórskiego Pani Starosta podkreślała, że w roku 2017 na drogi w Gminie Zbrosławice 
zostało przeznaczonych ok 800.000,00 zł. stwierdziła, iż Radna, Pani Karina Respondek ma 
rację, że potrzeby naszej Gminy są ogromne. Myślę, że małymi krokami uda nam się 
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cokolwiek w roku 2018 wykonać. W naszej Gminie prócz dróg mamy również dwa DPS-y, 
które są prowadzone przez Powiat. Budynki w których znajdują się DPS-y również wymagają 
ogromnych nakładów finansowych. Poczynię starania, aby w naszej Gminie zostało 
wykonanych jeszcze więcej prac.  

Następnie Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok złożyła życzenia z okazji Świąt Bożego 
Narodzenia oraz Nowego Roku.  

Wójt, Pan Wiesław Olszewski zapytał, iż budżet Powiatu Tarnogórskiego został już uchwalony i czy w 
tym budżecie jest jakakolwiek pozycja dotycząca Gminy Zbrosławice. 

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok odpowiedziała, iż w budżecie są przeznaczone 
środki na remonty, natomiast na inwestycje niestety nie. W 2015 roku Gmina Zbrosławice 
dofinansowała powiat w kwocie ok. 400.000,00 zł i w budżecie na 2015 rok znalazł się zapis 
„Budowa kanalizacji deszczowej wraz z odtworzeniem chodników, dróg wzdłuż drogi 
powiatowej Tarnowskie Góry-Kamieniec” i na ten cel wartość projektu wynosiła 1.768.000,00 
zł, jednak pomimo zapisu w budżecie na 2015 rok zadanie to nie zostało zrealizowane. 
Remont i budowa ulicy Tarnogórskiej w Kamieńcu w roku 2017 nie była zaplanowana, była 
planowana jako kolejny etap i cieszymy się że została wykonana. Kolejnym projektem, który 
był zgłoszony na dofinasowanie z innych źródeł niż fundusze europejskie to przebudowa drogi 
powiatowej nr 3218S, polegająca na budowie ścieżki rowerowej wraz z zjazdami na odcinku 
Laryszów-Miedary i również poprzedni Zarząd Powiatu miał pozyskać fundusze z programu 
rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. Zapis ten był w 
budżecie i niestety nie został zrealizowany. Mam nadzieję, że środki, które są zaplanowane w 
budżecie Powiatu Tarnogórskiego na rok 2018 jeżeli chodzi o sprawy remontowe, część z 
nich zostanie przeznaczona na remonty dróg w Gminie Zbrosławice.  

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels dopowiedział, iż jeżeli chodzi o modernizację i 
odwodnienie drogi o której mówiła Pani Radna Powiatowa to została wykonana nakładka 
przez Powiat – chodzi o drogę w Kamieńcu od Kościoła do punktu Aptecznego. Nakładka 
została wykonana z środków własnych Powiatu, bez żadnego dofinansowania. Zapytał 
również z czy jest problem w naszym Powiecie Tarnogórskim, że jest taki opór z remontami i 
budową dróg. 

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok odpowiedziała, iż problem powiatów ziemskich jest 
problemem nie tylko Powiatu Tarnogórskiego, ale wszystkich powiatów ziemskich. Powiaty 
grockie mają inne możliwości.  Obecny Zarząd Powiatu Tarnogórskiego funkcjonuje od 
kwietnia br. i to do nich powinny być skierowane w/w pytania. 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels poprosił Panią Krystynę Trzęsiok o przekazanie 
Zarządowi Powiatu Tarnogórskiego w/w pytań.  

 Wójt, Pan Wiesław Olszewski dodał, iż wystąpiliśmy do Powiatu z zapytaniem w jaki sposób i 
w jakich proporcjach możemy partycypować w tych kosztach i czekamy na pisemną 
odpowiedź.  

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok dodała, iż w związku z nieudanym projektem 
drogowym, Gmina środki pozyskała z powrotem, ponieważ nie zostały wykorzystane do 
programu rozwoju obszarów wiejskich.        

Sołtys, Pan Piotr Szołtysik powiedział, iż Państwo nie wiedzą skąd wzięły się środki finansowe na 
budowę drogi w Kamieńcu. W budżecie Powiatu Tarnogórskiego do kwietnia 2017r. było 
przeznaczone 600.000,00 zł na budowę ścieżki rowerowej do Miedar i budowa została nie 
zrealizowana, dlatego pieniądze zostały przesunięte na budowę drogi w Kamieńcu.  

Sołtys, Pan Alojzy Szyguła powiedział parę zdań na temat dróg powiatowych i wygląda to tak, że 
przyjeżdża załoga z Zarządu Dróg Powiatowych i profilaktycznie zasypują powstałe dziury w drogach, 
jest to metoda nieskuteczna. Najlepiej taki odcinek sfrezować i dać nakładkę. Poprosił również Panią 
Krystynę Trzęsiok o przekazanie swej uwagi do Zarządu Dróg Powiatowych.  

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok odpowiedziała, iż przekaże uwagi osobom 
kompetentnym w Zarządzie Dróg Powiatowych.   

Odniosła się również do wypowiedzi Pana Piotra Szołtysika mówiąc, iż droga Tarnogórska w 
Kamieńcu była w bardzo złym stanie. Zaplanowany był jeden etap budowy tej ulicy, jednak 
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padło pytanie z której strony rozpocząć pierwszy etap budowy ulicy. Dlatego podjęto decyzję, 
aby wyremontować cały odcinek drogi Tarnogórskiej w Kamieńcu.    

Godzina 1645 sesję Rady Gminy opuścił Radny, Pan Grzegorz Kłaczek.  

Ad 10. 

  Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)  w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2018 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15  „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/392/2017 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 
określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2018  została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” 
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

b) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy  
Zbrosławice  

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/393/2017 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na 
dofinansowanie zadania bieżącego – migracja danych ewidencji gruntów i budynków pomiędzy 
funkcjonującym a nowym systemem 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/394/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 
Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na dofinansowanie zadania bieżącego – migracja 
danych ewidencji gruntów i budynków pomiędzy funkcjonującym a nowym systemem została 
podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

 d) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Szałsza  

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/395/2017 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości Szałsza została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 e) w sprawie regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Zbrosławice za wybitne osiągnięcia  
artystyczne i sportowe dla mieszkańców Gminy Zbrosławice 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pani Zofia 
Woźniak poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie (9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”).    
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 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/396/2017 w sprawie regulaminu przyznawania nagród 
Wójta Gminy Zbrosławice za wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe dla mieszkańców Gminy 
Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 f) w sprawie ustanowienia honorowego tytułu „Ambasador Zbrosławic” za zasługi dla gminy 
Zbrosławice (autopoprawka) 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pani Zofia 
Woźniak poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie (9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/397/2017 w sprawie ustanowienia honorowego tytułu 
„Ambasador Zbrosławic” za zasługi dla gminy Zbrosławice (autopoprawka) została podjęta przy 14 
głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

g) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2027 
(autopoprawka) 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/398/2017 w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2027 (autopoprawka) została podjęta przy 
14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu. 

h)  w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/399/2017 w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 
2018 (autopoprawka) została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – 
stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

i)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 
(autopoprawka) 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się”). 

 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/400/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 (autopoprawka) została podjęta przy 14 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

j)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) 
 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się”). 

 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/401/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
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k)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Zbrosławice 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/402/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zbrosławice została podjęta przy 14 
głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

l)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie 
zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/403/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu 
katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

m) w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków, zatwierdzonych dla Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o.o 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/404/2017 w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, zatwierdzonych dla Gminnego 
Zakładu Komunalnego Sp. z o.o została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

n)  w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi dotyczącej   
uchwały Nr XXXIV/559/06 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 05 lipca 2006r. w sprawie regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zbrosławice 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/405/2017 w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 
Administracyjnemu w Gliwicach skargi dotyczącej uchwały Nr XXXIV/559/06 Rady Gminy 
Zbrosławice z dnia 05 lipca 2006r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Zbrosławice została podjęta przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Godzina 1715 sesję Rady Gminy opuścił Radny, Pan Marek Minkus. 

o) w sprawie zatwierdzenia planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice na rok 2018 

      Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław 
Topór. 

      Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XXXVI/406/2017 w sprawie zatwierdzenia planu pracy oraz planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zbrosławice na rok 2018 została podjęta przy 13 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 



9 

 

Ad. 11, 12.   

Brak. 

Ad. 13.    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław Topór poruszył temat ul. Wolności w Zbrosławicach  
(naprzeciw Stadniny Koni), iż dwa lata temu zgłaszał, aby ktoś zajął się tą drogą, ponieważ woda z 
wyższego terenu ścieka na ul. Wolności, nanoszone jest mnóstwo ziemi i gliny. W przypadku mrozu 
jest tam bardzo niebezpiecznie. Poprosił o przekazanie w/w uwagi do Zarządu Dróg Powiatowych 
oraz poprosił o przekazanie głębokiego niezadowolenia z jakości dróg powiatowych w naszej Gminie. 

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok odpowiedziała, iż wszystkie uwagi przekaże do 
Zarządu Dróg Powiatowych.  

 Wójt, Pan Wiesław Olszewski uzupełniając wypowiedź Pana Wiesława Topora dodał, iż w 
tamtym rejonie trzeba odtworzyć i udrożnić rów, aby woda nie ściekała na ul. Wolności. 

Radna, Pani Krystyna Graca zapytała, czy wszystkim Radnym Powiatowym wysyłane są zaproszenia 
na sesję Rady Gminy? 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels odpowiedział, iż wszystkim Radnym Powiatowym 
wysyłane są zaproszenia na sesję Rady Gminy Zbrosławice. Na wyraźną prośbę Radnej 
Powiatowej, Pani Krystynie Trzęsiok wysłane jest zaproszenie w formie elektronicznej, 
natomiast dwóm pozostałym Radnym Powiatowym zaproszenie wysłane jest w formie 
papierowej.  

Radny, Pan Rafał Kubik poprosił Panią Krystynę Trzęsiok, aby zawnioskowała u Pani Starosty, by 
wyścig Tour de Pologne w następnym roku przejechał przez Laryszów-Wilkowice-Miedary, wtedy 
drogi zostaną naprawione. 

 Radna Powiatowa, Pani Krystyna Trzęsiok odpowiedziała, iż jest to dobry pomysł, jednak nie 
wiadomo jakie były ustalenia między Zarządem Dróg Powiatowych, a władzami Gminy 
Zbrosławice.  

 Wójt, Pan Wiesław Olszewski dodał, iż jeżeli chodzi o Tour de Pologne to ustaleń z Zarządem 
Dróg Powiatowych nie było żadnych. 

Sołtys, Pan Ireneusz Robakowski zawnioskował, aby wszyscy Sołtysi otrzymali uchwalony budżet na 
rok 2018 w formie papierowej.   

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels odpowiedział, iż na dzień dzisiejszy budżet oraz inne 
uchwały są dostępne na stronie internetowej BiP-u Urzędu Gminy Zbrosławice, natomiast 
jeżeli ktoś chce indywidualnie, to proszę wnioskować we własnym imieniu i prześlemy 
uchwałę czy to w wersji elektronicznej czy też w wersji papierowej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Pani Józefa Boron zwróciła się z prośbą do Pani Krystyny Trzęsiok, 
aby przekazać tym osobom, które zajmują się poszerzaniem dróg w naszej gminie, by przy 
poszerzaniu drogi ziemi nie wrzucali do rowów. Woda spływająca z pól spływa na jezdnię i tworzą się 
dziury.   

Radna, Pani Weronika Krok podziękowała Naczelnikowi, Panu Michałowi Skowron za szybka reakcję, 
ponieważ parę dni temu zwróciła się z prośbą o zmianę terminu punktu mobilnego odbioru odpadów.  

Radny, Pan Alojzy Szyguła poruszył temat dostawy energii elektrycznej – chodzi o firmę TAURON. 
Ostatnio bardzo często są zaniki prądu oraz wyłączenia. Przedstawił dni, w których nastąpił zanik i 
wyłączenie prądu. Zawnioskował, aby spotkać się z przedstawicielami firmy TAURON, by 
wytłumaczyli dlaczego tak się dzieje.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław Topór podziękował Za-cy Wójta, Pani Katarzynie 
Sosada za skuteczną interwencję w sprawie remontu w OSP w Zbrosławicach.  

Radny, Pan Klaudiusz Aplik pochwalił Policjantów z Komisariatu Policji w Zbrosławicach, gdyż był 
mimowolnym świadkiem interwencji Policjantów, którzy wykazali się wielkim profesjonalizmem, 
kompetencją i wyczuciem sytuacji.   

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono 
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Ad. 14. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku,  
a następnie podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  17:30 
 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXXVI/392/2017 do Nr XXXVI/406/2017 stanowiące 
załączniki od nr 13 do 27 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołowała                                                                                                         Przewodniczący Rady 
Inspektor Justyna Cieśla                                                                                                  Jan Fels 
 


